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Lopik tekent aan de toekomst van de N210 

Inwoners en ondernemers van Lopik stonden op 18 april 2023 in De Schouw 

met elkaar aan de tekentafel. Tijdens deze eerste bijeenkomst van de 

klankbordgroep bogen ze zich over de toekomst van de M.A. Reinaldaweg 

(N210) in Lopik-Oost. 

 

De tekentafelsessie was een eerste brainstorm om gezamenlijk uit de omgeving 

kansrijke ideeën op te halen over oplossingen voor de diverse verkeersknelpunten 

op en langs de weg. Daar ging een terugkoppeling aan vooraf over de enquête die 

de provincie Utrecht samen met gemeente Lopik had gehouden. Meer daarover kunt 

u lezen op deze website. Ingenieursbureau iv-infra presenteerde ook een overzicht 

van de problemen die spelen rondom vier locaties in het studiegebied: de rotondes 

op de aansluiting met de N204, het bedrijventerrein De Copen en de kruispunten 

Graaf en Van Alterenlaan bij Jaarsveld.  

Eerste oogst  

Vervolgens was het woord aan de bewoners en ondernemers. Aan vier tafels gingen 

zij met elkaar in gesprek over interessante oplossingsrichtingen. Belangrijke vragen 

die daarbij aan de orde kwamen, hadden te maken met hoe we zo goed mogelijk de 



doorstroming, verkeersveiligheid en de leefbaarheid langs de weg kunnen 

verbeteren. Omdat het hier gaat om een complex vraagstuk dat een samenhangend 

pakket van maatregelen vereist, werden de deelnemers uitgedaagd om op 

verschillende manieren naar de oplossing van problemen te kijken. Terwijl twee 

groepen begonnen met het bedenken van oplossingen voor kruispunt Graaf, was 

aan de andere twee tafels te zien hoe elders in het studiegebied het verkeer wellicht 

beter kon worden afgewikkeld. Vervolgens wisselden de groepen van perspectief. Op 

deze manier werd de eerste oogst opgehaald met ideeën uit deze viltstiftsessie.  

Tijdens de volgende bijeenkomst van de klankbordgroep op 23 mei 2023 gaan de 

provincie Utrecht, iv-infra en de gemeente Lopik opnieuw het gesprek aan met de 

bewoners en ondernemers en staat centraal de vraag welke oplossingsrichtingen het 

meest kansrijk zijn om te worden uitgewerkt naar een schetsontwerp. 

Meer weten? 

Wilt u meer weten over deze studie en de uitkomsten van de tekentafelsessie? Op 

www.n210=lopik.nl vindt u alle informatie over de voortgang van het onderzoek. 

http://www.n210=lopik.nl/

